
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prepis 

zvukovej nahrávky 

 

 

 

Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                         
Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 
reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 
 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 
zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rečník 2  

No pokračujeme dvanástym bodom, a to je návrh predsedníčky Krajského súdu v Trnave     
na schválenie harmonogramu vnútorných revízií okresných súdov v obvode Krajského súdu    
v Trnave. Uveďte prosím, do zasadacej miestnosti Katarínu Slováčekovú, predsedníčku 
Krajského súdu v Trnave, dobrý deň, vítam vás na zasadnutí Súdnej rady. Posaďte sa. 
Nasledovný bod programu predkladám na základe doručeného návrhu predsedníčky 
Krajského súdu v Trnave na schválenie harmonogramu vnútorných revízií okresných súdov    
v úvode Krajského súdu v Trnave v súlade s §  5 5 ods.  1 písmeno A zákona č.  7 5 7              

z roku 2 00 4 o súdoch.  

Odovzdávam teraz slovo pani predsedníčke Krajského súdu v Trnave s tým, že my ten návrh 
podrobne máme, keby.  

Rečník 9  

V stručnosti ste.  

Rečník 2  

Nám odprezentovali tie základné body.  

Rečník 9  

Ostatní ste áno.  

Rečník 8  

Tak ešte raz.  

Rečník 2  

Že.  

Rečník 8  

Dobrý deň prajem všetkým, dovoľujem si vás požiadať o schválenie harmonogramu 
vnútorných revízií v rámci okresných súdov z bodu Krajského súdu v Trnave. Nemali sme 
revíznu komisiu vytvorenú od roku 2 0 18. Podarilo sa nám ju teraz vytvoriť a vzhľadom        
k tomu, že členovia revíznej komisie chcú na 3 roky, tak sme sa pokúsili aj ten harmonogram 
zostaviť tak, že aby v priebehu týchto troch rokov bola vykonaná revízia na všetkých našich 
štyroch okresných súdov, súdoch v rámci obvodu, keďže teda, ako som hovorila o trochu        
2 0 18 sme nemali zriadenú revíznu, takže ani na jednom Okresnom súde nie je revízia, ktorá 
by bola kratšia o 5 rokov. Takže z mojej strany všetko.  

Rečník 9  

Ďakujem.  

Rečník 2  

Ďakujem pekne, otváram rozpravu. Do rozpravy sa prihlásila Marcela Kosová. Pani 
predsedníčka, váš osobný názor, čo si myslíte o efektivite, význame, potrebe revíznych práv?  



Rečník 8  

Tak je to otázka, ktorá rezonuje medzi nami a obzvlášť medzi predsedami krajských súdov, 
keďže ich sa týka.  

Rečník 9  

A aj vlastne sme na jednom stretnutí s pánom ministrom, kde ste boli aj vy prítomná, aj 
otvorili túto otázku, význam a opodstatnenie revíznej komisie, kde som aj teda iniciovala túto 
otázku, a to práve z dôvodu, že ako som už uviedla, že od roku 2 0 18 sme nemali revíznu 
komisiu zriadenú. A teda skutočne nikomu to nechýbalo, nikto to nezistil, nič sa nedialo, 
takže automaticky to vyvoláva otázniky, že aký je význam, opodstatnenie týchto revízií. 
Vieme, že to chce veľké úsilie, pretože tie revízie sa robia rozsiahlo, zisťujú sa a výsledky,    
ku ktorým sa aj zistil, ku ktorým aj dospeje revízna komisia, lebo určite vzhľadom na ten 
široký rozsah, čo všetko preverujú.  

Rečník 8  

Tam nejaké závery sú, ale keď sa s nimi ďalej nepracuje a teda je zjavné, že sa s nimi ďalej 
nepracuje, takže podľa mňa ten samostatný význam a opodstatnenie je minimálne 
diskutabilný a dovolím si aj povedať, že asi aj nadbytočný. V podstate. Predsedovia 
okresných súdov nám v tomto oponovali v tom zmysle, že, že viac menej, keď vie, že sa má 
prísť revízia, že zasadnutí sudcovia robiť a teda dávať si oddelenia do poriadku len podľa 
môjho názoru toto je aj úloha predsedov aj tých prvoinštančných súdov, že aby vlastne 
sledovali a aby tie oddelenia sudcov boli v poriadku, aby neboli reštančné veci po lehotách 
vecí a pod.  

Rečník 9  

Samozrejme sa, áno, rozhodli, že teda to snáď.  

Nie je úlohou.  

Rečník 2  

Revízie, aby vtedy začali sudcovia pracovať, lebo vedia, že prídu sudcovia Krajského súdu 
robiť revíziu, na to sú iné páky, aby neboli prieťahy, aby sa konalo plynulé a pod. čiže áno,      
v tomto súhlasím. Ďakujem, keďže a pard.  

Rečník 8  

Pardon, ešte snáď tam vyvstala aj u nás, pretože áno, sudcov berieme z výkonu, pretože 
nebudú, nebude to bez zníženia nápadu robiť nikto, takže čiastočne im znižujeme nápad a je 
tam v zákone neviem presnú citáciu, ale že môžu to robiť aj členovia hodnotiacej komisie.   
No ale samozrejme, že o toto záujem nie je a toto tam robí.  

Rečník 2  

To už ani, ale akože vôbec nevidím na to dôvod, pretože hodnotiaca komisia hodná hodnotiť 
sudcov na to bola zriadená a to, že máme 4 hodnotiacej komisie, čiže 12 platených úradníkov, 
ktorí zozbierajú podklady, dajú ich dokopy, skompilujú, pošlú ich sem a nikto ich nečíta. Tak 
aj to je už veľký luxus.  



Keď máme nedostatok sudcov a preťažené niektoré súdy.  

Rečník 9  

Takže, no proste nejako to musíme dať do poriadku.  

Rečník 2  

Ďakujem. Do rozpravy nikto nie je prihlásený, takže navrhujem, ukončujem rozpravu             
a navrhujem uznesenie nasledovné. Súdna rada Slovenskej republiky po prerokovaní návrhu 
predsedníčky Krajského súdu v Trnave na schválenie harmonogramu revízií okresných súdov 
v obvode Krajského súdu v Trnave.  

Rečník 8  

Schvaľuje.  

Rečník 2  

Harmonogram revízií revízneho oddelenia Krajského súdu v Trnave pre okresné súdy v jeho 
obvode na obdobie rokov 2 0 2 5 - 2 0 2 8 nasledovne Okresný súd Galanta 1. Marca 2 0 2 5 - 
1. Decembra 2 0 2 5 Okresný súd Dunajská Streda 1.  december 2 0 2 5 - 1. Júla 2 0 2 6. 
Okresný súd Senica 1. Júla 2 0 2 6 - 1. Marca 2 0 2 7 Okresný súd Trnava 1. Marca 2 0 2 7 - 
15. Januára 2 0 2 8. Hlasujme, prosím, teraz.  

Rečník 9  

Ďakujem.  

Rečník 2  

Hlasovalo všetkých 16 prítomných členov Súdnej rady Slovenskej republiky, za bolo 16, proti 
nebol nikto, nezdržal sa nikto, uznesenie sme schválili a teda aj harmonogram.  

Rečník 8  

Ďakujem pekne.  

Rečník 2  

Majte sa pekne.  

Rečník 9  

Ďakujem pekne.  

Rečník 8  

Ešte prajem.  

 

 


